
PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE MED NÖJES- OCH BYGGNADSKOMMITTEERNA I 

RENÅLANDETS BYFÖRENING DEN 17 DECEMBER 2018 KL 18.00 HOS MATS GÖRANSSON. 

 

NÄRVARANDE: Ingrid Jönsson, Orvar Jönsson, Mats Göransson, Bo Göransson, Bengt 

Zakrisson, Gunnel Zakrisson, Magnus Forsberg, Marlen Jonsson, Börje Zakrisson, Jon 

Zakrisson ,Barbro Jönsson Åslund 

 

1 ÖPPNANDE 

Ordförande Ingrid öppnade mötet och hälsade välkommen till det glädjande stora 

antalet deltagare i mötet. 

 

2 GODKÄNNANDE AV DAGORDNINGEN 

Dagordningen godkändes. 

 

3 JUSTERARE 

Att justera dagens protokoll valdes Magnus Forsberg. 

 

4 GODKÄNNANDE AV SÄTTET ATT KALLA 

Mötet godkände sättet att kalla (mejl, anslagstavlan, hembesök etc) 

 

5 KASSARAPPORT 

Mats redogjorde för det ekonomiska läget i föreningen.  Föreningen har haft goda 

inkomster men även betydande utgifter under året, och det kommer inte in några 

projektpengar före årsskiftet. Trots detta kan vi se ljust på framtiden. 

 

6 INKOMNA SKRIVELSER 

Inga skrivelser hade kommit in denna gång. 

 

7 GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Barbro läste upp valda delar av föregående protokoll. Efter kommentarer lades 

protokollet till handlingarna. (sekreterarpärmen) 

 

8 KOMMANDE EVENEMANG förslag 

 

- Kamstabberas den 29/12 kl 14.00 (sedan tidigare bestämt) 

Inför den 29/12 har vi delat på utgifterna enligt följande: 

Affischering o dyl: Barbro och Orvar 

Kamskokare: Mats, Gunnel och Bengt, Marlen, Barbro med hjälp av Orvar  

Inköp: Marlen 

Fläsk- och korvstekare: Gunnel och Bengt (kokar även lingonsylt om det behövs) 

Ordnar i bystugan gör vi tillsammans. 

Vi beslöt att menyn är värd 80:- 



- Kulturcafé på SAGA. 

- Vi vill gärna delta, men låter det bero tills vi kommit på vad vi ska göra. 

 

- Musikcafé i Bystugan med Hebbesisters 

 

 

- Pizzadag i Bystugan, kanske i samband med årsmötet. (Bröderna Zakrisson äger 

en pizzaugn) 

   

9     LITE INFORMTION OM AIR2FIBRE 

    Det rör på sig, fast långsamt, enligt A-L Hansson 

 

      10.      BYGGNADSKOMMITTÉN tankar angående Rivallen. 

                  Den grupp, som jobbat med rivallenprojektet uttryckte enhälligt att det gått  

                   väldigt bra. Tack vare den fina hösten har mycket arbete blivit gjort. Det har varit 

                   roligt. Nu ska man ge sig i kast med timret, som måste fraktas därifrån.  

                   Förslagsvis gör man detta under helgen 5 – 6 januari 2019. Bengt sammankallar. 

                   Bilder från projektet finns sedan en tid tillbaka på hemsidan. 

 

11     NÄSTA MÖTE 

       Nästa möte fastställdes till 13 mars. Årsmöte 23 mars. 

 

12     MÖTET AVSLUTAS 

    Mötet avslutades som vanligt med kaffe och småprat. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

_______________________  _________________________ 

Barbro Jönsson Åslund  Magnus Forsberg 

 

  ___________________________ 

  Ingrid Jönsson 

 

  



                                

 

 


